

СВЯТО-НИКОЛАЕВСКИЙ СОБОР В БРИСБЕНЕ

stnicholascathedral.org.au

Настоятель: протоиерей Гавриил Макаров ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Помощник настоятеля: протоиерей Иоанн Вир ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ - январь 2023

Вос	01	янв:	НЕД. ПЕРЕД РОЖДЕСТВОМ ХРИСТОВЫМ - СВ. ОТЕЦ. Бож. Литургия	8.30	утр
Чет	05	янв:	Утренняя навечерия Рождества Христова	6.00	веч
Пят	06	янв:	НАВЧЕЧЕРИЕ РОЖДЕСТВА ХРИСТОВА (СОЧЕЛЬНИК). Царские часы и Вечерня с Литургией св. Василия Великого	8.00	утр
			Бдение с Великим Повечерием	6.00	веч
Суб	07	янв:	РОЖДЕСТВО ХРИСТОВО. Божественная Литургия.....	8.30	утр
			Бдение.....	5.00	веч
Вос	08	янв:	ВТОРОЙ ДЕНЬ ПРАЗДНИКА РОЖДЕСТВА ХРИСТОВА. СВЯТЫХ БОГООТЕЦ. Божественная Литургия	8.30	утр
			<i>Отец Гавриил будет в отпуске до 18 января. Со срочными вопросами можно звонить о. Иоанну.</i>		
Суб	14	янв:	В соборе службы не будет. В св. Серафимовском хр: встреча Владыки и бдение.....	6.00	веч
Вос	15	янв:	ПРЕПОДОБНОГО СЕРАФИМА САРОВСКОГО. В соборе службы не будет. В св.Серафимовском хр: встреча Владыки и Литургия ..	8.00	утр
Сре	18	янв:	Бдение с Великим Повечерием	6.00	веч
Чет	19	янв:	БОГОЯВЛЕНИЕ. КРЕЩЕНИЕ ГОСПОДНЕ. Божественная Литургия и крестный ход «на Иордан» с великим водосвятием.....	8.30	утр
			<i>Объезд домов прихожан с Крещенской водой. Запись в храме, или по телефону о. Гавриила.</i>		
Суб	21	янв:	Бдение.....	5.00	веч
Вос	22	янв:	СВ. ФИЛИППА, МИТР. МОСКОВСКОГО. Божественная Литургия	8.30	утр

ST NICHOLAS CATHEDRAL BRISBANE

stnicholascathedral.org.au

Rector: Fr Gabriel Makarov ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Assistant Rector: Fr John Weir ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

SCHEDULE OF SERVICES - January 2023

Sun	01	Jan:	SUNDAY BEFORE NATIVITY - OF THE HOLY FATHERS. Divine Liturgy.....	8.30	am
Thu	05	Jan:	Matins for the Eve of the Nativity of Christ.....	6.00	pm
Fri	06	Jan:	EVE OF THE NATIVITY OF CHRIST. Royal Hours and Divine Liturgy of St Basil the Great	8.00	am
			Vigil with Great Complines	6.00	pm
Sat	07	Jan:	THE NATIVITY OF CHRIST. CHRISTMAS. Divine Liturgy.....	8.30	am
			Vigil.....	5.00	pm
Sun	08	Jan:	SECOND DAY OF THE NATIVITY. OF THE HOLY RIGHTEOUS FATHERS. Divine Liturgy.....	8.30	am
			<i>Fr Gabriel will be away on leave until 18 January. Please contact Fr John with urgent requests.</i>		
Sat	14	Jan:	No service at the Cathedral. At St Seraphim's Church: meeting of the Bishop and Vigil ...	6.00	pm
Sun	15	Jan:	ST SERAPHIM, WONDERWORKER OF SAROV. No service at the Cathedral. At St Seraphim's Ch: meeting of the Bishop & Liturgy	8.00	am
Wed	18	Jan:	Vigil with Great Complines	6.00	pm
Thu	19	Jan:	THE BAPTISM OF THE LORD. THEOPHANY. Divine Liturgy & cross procession "to the Jordan" & the Greater Blessing of Water.....	8.30	am
			<i>Visitation of parishioner's homes with Theophany Holy Water. Register at church or phone Fr Gabriel.</i>		
Sat	21	Jan:	Vigil.....	5.00	pm
Sun	22	Jan:	HOLY METROPOLITAN PHILLIP OF MOSCOW. Divine Liturgy	8.30	am